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RM.0002.59.2023 

Protokół nr LX/2023 

z obrad LX sesji Rady Miejskiej w Rzgowie 

w dniu 26 kwietnia 2023 r. 

w Sali Obrad Rady Miejskiej w Rzgowie, pl. 500-lecia 22 

 

Ad.1.  

Obrady LX sesji Rady Miejskiej w Rzgowie otworzył o godz. 09:06 Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Rzgowie Radosław Pełka. Sesja zwołana została na godz. 09:00.  

 

Przewodniczący rady Radosław Pełka powitał Burmistrza Rzgowa Mateusza Kamińskiego, 

Z-cę Burmistrza Monikę Pawlik, Radne Powiatu Łódzkiego Wschodniego, Kierowników 

Referatów z Urzędu Miejskiego i jednostek organizacyjnych gminy Rzgów, sołtysów oraz 

poinformował, że obrady LX sesji są transmitowane na żywo, natomiast nagranie z obrad sesji 

jest utrwalane i udostępniane w Internecie.    

 

Obsługę prawną zapewniał radca prawny Maciej Kozerski.  

 

Nie było uwag, co do prawidłowości zwołania sesji.  

 

Ad.2.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzgowie Radosław Pełka poinformował, że na ustawowy 

stan Rady – 15 radnych – obecnych jest 14 radnych i stwierdził prawomocność obrad. 

Nieobecni: radni Paweł Redzynia (dotarł później). Lista obecności radnych stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu.  

 

Ad.3.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka na podstawie §17 Statutu Gminy Rzgów zgłosił na 

sekretarza obrad kandydaturę radnego Zbigniewa Cisowskiego.  

W głosowaniu: 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący się”, Rada Miejska w Rzgowie 

wyraziła zgodę na powołanie sekretarza obrad radnego Zbigniewa Cisowskiego. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław 

Pełka, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, 

Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 „BRAK GŁOSU” (2 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Jarosław Świerczyński 

„NIEOBECNY” (1 radny) 

Paweł Redzynia 

 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka przedstawił porządek obrad i zapytał, czy są 

wnioski o jego zmianę.  

1. Otwarcie LX sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z LIX sesji Rady Miejskiej.  

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów.  
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7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa. 

8. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

9. Przedstawienie sprawozdania finansowego GZWiK w Rzgowie za rok 2022. (DRUK 1) 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia Gminnego Zakładu Wodociągów  

i Kanalizacji w Rzgowie z wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu Gminy 

Rzgów. (DRUK 2) 

11. Przedstawienie sprawozdania z monitoringu i ewaluacji Programu Ochrony Zdrowia 

Psychicznego w Gminie Rzgów na 2022 rok. (DRUK 3) 

12. Przedstawienie oceny zasobów pomocy społecznej. (DRUK 4) 

13. Przedstawienie sprawozdania z realizacji „Programu współpracy Gminy Rzgów z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na rok 

2022”. (DRUK 5) 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 

rejestru lub ewidencji zabytków prowadzonych przez wojewódzkiego konserwatora 

zabytków oraz gminnej ewidencji zabytków, znajdujących się na terenie gminy Rzgów. 

(DRUK 6) 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2023-2034. (DRUK 7) 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2023. 

(DRUK 8) 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej, położonej w Rzgowie, stanowiącej własność Gminy Rzgów. 

(DRUK 9) 

18. Komunikaty, sprawy różne.  

19. Zamknięcie LX sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Burmistrz Rzgowa Mateusz Kamiński zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku obrad o projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę Nr LVI/577/2023 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 

Powiatu Łódzkiego Wschodniego na modernizację dróg powiatowych w 2023 roku (DRUK 10) 

oraz wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż niezabudowanej nieruchomości gruntowej, położonej w Rzgowie, stanowiącej 

własność Gminy Rzgów. (DRUK 9) 

 

Przewodniczący rady Radosław Pełka poddał pod głosowanie wniosek Burmistrza Rzgowa.   

W głosowaniu – 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

bezwzględną większością głosów postanowiła o przyjęciu wniosku formalnego Burmistrza 

Rzgowa.  

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław 

Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 „NIEOBECNY” (1 radny) 

Paweł Redzynia 

 

Porządek po zmianach: 

1. Otwarcie LX sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 
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4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z LIX sesji Rady Miejskiej.  

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów.  

7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa. 

8. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

9. Przedstawienie sprawozdania finansowego GZWiK w Rzgowie za rok 2022. (DRUK 1) 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia Gminnego Zakładu Wodociągów  

i Kanalizacji w Rzgowie z wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu Gminy 

Rzgów. (DRUK 2) 

11. Przedstawienie sprawozdania z monitoringu i ewaluacji Programu Ochrony Zdrowia 

Psychicznego w Gminie Rzgów na 2022 rok. (DRUK 3) 

12. Przedstawienie oceny zasobów pomocy społecznej. (DRUK 4) 

13. Przedstawienie sprawozdania z realizacji „Programu współpracy Gminy Rzgów z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na rok 

2022”. (DRUK 5) 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 

rejestru lub ewidencji zabytków prowadzonych przez wojewódzkiego konserwatora 

zabytków oraz gminnej ewidencji zabytków, znajdujących się na terenie gminy Rzgów. 

(DRUK 6) 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2023-2034. (DRUK 7) 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2023. 

(DRUK 8) 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr LVI/577/2023 w sprawie 

udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego na modernizację 

dróg powiatowych w 2023 roku. (DRUK 10) 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej, położonej w Rzgowie, stanowiącej własność Gminy Rzgów. 

(DRUK 9) 

19. Komunikaty, sprawy różne.  

20. Zamknięcie LX sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Ad.5. 

Protokół z LIX sesji Rady Miejskiej w Rzgowie został przyjęty bez uwag.  

 

Ad.6. 

Z uwagi na obowiązki służbowe Komendanta Komisariatu Policji w Rzgowie podinsp. 

Tomasza Konopki informację o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów odczytał Przewodniczący 

rady Radosław Pełka. Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.7. 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa przedstawił Burmistrz 

Rzgowa Mateusz Kamiński, a także Z-ca Burmistrza Monika Pawlik. Sprawozdanie stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

Kierownik Inwestycji Iwona Kowalczyk przedstawiła opinię w sprawie możliwości 

usytuowania wiat śmietnikowych na ul. Nasiennej. Z opinii wynika, iż należy zachować 

wytyczne z rozporządzenia ministra infrastruktury. Z analizy wytycznych i opinii wynika, że 

nie można zlokalizować wiaty śmietnikowej o wskazanych parametrach na ul. Nasiennej w 

Rzgowie.  
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Kolejny temat jaki przedstawiła Kierownik Inwestycji to możliwości wykonania drogi - ul. 

Wójtowskiej. Urząd zlecił niezależnemu projektantowi opinię co do możliwości wybudowania 

drogi z kostki betonowej w ul. Wójtowskiej.  

Radny Jarosław Świerczyński był zdziwiony opinią, co do możliwości ustawiania wiaty 

śmietnikowej na ul. Nasiennej. Radny oczekuje, że ta mała inwestycja zostanie wykonana i 

Burmistrz znajdzie inne rozwiązania na jej budowę.   

Radna Kamila Kuźnicka podziękowała za opinię na temat ul. Wójtowskiej i ma nadzieję, że 

budowa tej drogi wraz z chodnikiem dojdzie do skutku. 

Wiceprzewodniczący rady Marek Bartoszewski zapytał o efekty kontroli przydomowych 

oczyszczalni ścieków w gminie Rzgów.  

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Magdalena Górska wyjaśniała, że są prowadzone 

dwa typy kontroli, doraźne na zgłoszenie mieszkańców oraz obszarowe z uwagi na zmianę 

przepisów prawa. W tej chwili urząd co roku będzie musiał składać sprawozdania do Wód 

Polskich i do Wojewódzkiego Inspektoratu Środowiska, w których będzie wykazana liczba 

nieruchomości, które mają podpisane umowy na odbiór nieczystości ciekłych. Mieszkańcy 

muszą okazać się umowami i dowodami odbioru nieczystości ciekłych. Wyniki kontroli są 

różne, zdarzają się osoby które nielegalnie pozbywają się nieczystości.  

Radny Paweł Redzynia zapytał jakie konsekwencje są wyciągane wobec osób nie 

posiadających szamba.  

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Magdalena Górska odpowiedziała, że Urząd nie 

może wystawiać kar. W protokole z kontroli zawarty jest zapis o częstotliwości odbioru 

nieczystości ciekłych i mieszkaniec zobowiązany jest do przedstawianie dowodów w postaci 

umowy i faktur. Jeżeli mieszkaniec nie zastosuje się do takich wytycznych wtedy sprawa 

zostaje przekazana na Policję. 

Radny Kordian Skalski powiedział, że postępowanie Urzędu w tym zakresie jest mało 

skuteczne.     

 

Ad.8. 

Przewodniczący rady Radosław Pełka poinformował, co w okresie międzysesyjnym działo się 

w Radzie Miejskiej.  

 

Ad.9. 

Sprawozdanie finansowe GZWiK w Rzgowie za rok 2022 przedstawiła Dyrektor GZWiK w 

Rzgowie Beata Jasiukiewicz. Nie było pytań. Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad.10. 

Projekt został omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady. Nie było uwag.  

  

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LX/614/2023 w sprawie zwolnienia Gminnego 

Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Rzgowie z wpłaty nadwyżki środków obrotowych 

do budżetu Gminy Rzgów. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (15 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, 

Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław 

Zaborowski 
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Ad.11. 

Sprawozdanie z monitoringu i ewaluacji Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego w Gminie 

Rzgów na 2022 rok przedstawiła Kierownik MOPS w Rzgowie Aneta Łopyta. Nie było pytań. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.12.  

Ocenę zasobów pomocy społecznej przedstawiła Kierownik MOPS w Rzgowie Aneta Łopyta. 

Nie było pytań. Ocena zasobów stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.13.  

Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Gminy Rzgów z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na rok 2022” przedstawił Kierownik 

referatu Rozwoju i Współpracy Społecznej Miron Ossowski. Sprawozdanie stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu.  

 

Ad.14. 

Projekt został omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady.  

Radny Kordian Skalski cieszy się że projekt uchwały został przedłożony na sesję, ale ma 

jeszcze kilka pytań do niego, mianowicie: 

- ile urzędników było zaangażowanych w prace konserwatorskie rzgowskiego Kościoła,  

- ile jest gminnych zabytków, których właścicielem jest gmina Rzgów. 

Radny Skalski nawiązując do odpowiedzi udzielonej przez Burmistrza na jego interpelację 

zapytał czy Rada może podjąć przestawioną uchwałę bez zaktualizowanej gminnej ewidencji 

zabytków, gdyż z odpowiedzi wynikało że może ją podjąć dopiero po aktualizacji gminnej 

ewidencji.   

Kierownik Referatu RWS Miron Ossowski powiedział, że obsługą wniosków o dofinansowanie 

konserwacji zabytków zajmuje się osobiście.  

Kierownik Referatu Justyna Błach powiedziała, że w gminnej ewidencji zabytków jest zabytek 

przy ul. Rawskiej 10.  

Kierownik Referatu RWS Miron Ossowski powiedział, że aktualizacja gminnej ewidencji 

zabytków jest nadal opiniowana i sprawa jest w toku, ale na ten czas obowiązuje gminna 

ewidencja zabytków, w której wpisany jest jeden zabytek. Jeżeli chodzi o renowację Kościoła 

to renowacja mogła się odbywać dzięki środkom z gminy ale i środkom zewnętrznym.  

Kierownik Referatu Justyna Błach powiedziała, że projekt został przedłożony, ponieważ można 

uzyskać środki zewnętrzne na renowację zabytków wpisanych w ewidencję zabytków.  

Radny Paweł Redzynia powiedział, że gdyby uchwała została wcześniej przedstawiona to 

gmina miałaby szansę na uzyskanie dofinansowań z Polskiego Ładu. 

Kierownik Referatu RWS Miron Ossowski powiedział, że gmina Rzgów skorzystała z 

możliwości i złożyła dwa wnioski o dofinansowanie renowacji zabytków.  

Radny Paweł Redzynia powiedział, że gminy mogły w tym programie składać wnioski również 

na renowację zabytków prywatnych. Można było złożyć 10 wniosków. 

  

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LX/615/2023 w sprawie określenia zasad udzielania 

dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 

wpisanych do rejestru lub ewidencji zabytków prowadzonych przez wojewódzkiego 

konserwatora zabytków oraz gminnej ewidencji zabytków, znajdujących się na terenie 

gminy Rzgów. 
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Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (15 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, 

Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław 

Zaborowski 

 

Ad.15. 

Projekt został omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady. Nie było uwag.  

  

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LX/616/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Rzgów na lata 2023-2034. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, 

Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Anna Tumińska-Kubasa, 

Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 „WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (2 radnych) 

Marek Bartoszewski, Jarosław Świerczyński 

 

Ad.16. 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Miasta Anna Czarnocka. 

 

Radna Kamila Kuźnicka zgłosiła wniosek formalny o dokonanie zmian w projekcie uchwały w 

zakresie zmiany przeznaczenia kwoty 120 tys. zł z pozycji “Projekt i budowa kanalizacji w ul. 

Wierzbowej w Starowej Górze (2023) (01044 § 6050)” na 3 odrębne pozycje budżetowe:  

1. Wykonanie projektów uzupełniających kanalizacji w ul. Irysowej i Ziołowej w Starowej 

Górze (01044 § 6050) – 20 tys. zł  

2. Wykonanie projektu kanalizacji w ul. Kwiatowej w Starowej Górze (01044 § 6050) –  

40 tys. zł  

3. Wykonanie dokumentacji projektowej w ul. Kwiatowej w Starowej Górze (60016 § 6050) – 

60 tys. zł. 

 

Burmistrz nie wiedział, że przed wykonaniem kanalizacji projekt na ul. Wierzbową nie został 

zaktualizowany, dlatego chce jak najszybciej się tym zająć.  

Dyrektor GZWiK Beata Jasiukiewicz powiedziała, że aktualizacja projektowa ma sens jeśli po 

aktualizacji przystępuje się do budowy. 

Burmistrz dodał, że zawsze jest za mało środków, a dużo inwestycji do wykonania, ale w 

gminie trzeba wybierać i podejmować trudne decyzje.   

Z-ca Burmistrza Monika Pawlik wyjaśniała, że temat aktualizacji projektowanej był szeroko 

omówiony z inspektorem nadzoru ds. wodno-kanalizacyjnych. Inspektor wyjaśnił, że 

aktualizacja projektu musi nastąpić przed wykonaniem inwestycji, inaczej pieniądze zostają 

zmarnowane. Co do zasady kanalizacja budowana jest tam gdzie działki są zabudowane, 

ponieważ studnie zaworowe są bardzo kosztowane.   

Radny Kordian Skalski zapytał ile posesji można podłączyć do jednej studni zaworowej i 

dlaczego projekt dezaktualizuje się w ciągu 3 lat. 

Dyrektor GZWiK Beata Jasiukiewicz powiedziała, że do studni mogą być podłączone 4 

nieruchomości, ale zdarza się że jest to więcej nieruchomości.   
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Mieszkaniec Starowej Góry poinformował, że na początku roku przyznano środki na 

aktualizację projektu kanalizacji na ul. Kwiatowej, Irysowej i Ziołowej w Starowej Górze. 

Mieszkańcy zwrócili się do burmistrza z zapytaniem kiedy zostanie zrealizowana aktualizacja, 

ale w tej sprawie nie otrzymali odpowiedzi. Teraz dowiadują się że kosztem ich inwestycji 

zostanie zrealizowana ul. Wierzbowa.  

Z-ca Burmistrza Monika Pawlik wyjaśniała, że na realizację zadania budżetowego jest cały rok, 

nie wykonuje się wszystkich inwestycji na raz od zaraz po uchwaleniu budżetu, jest jakiś 

schemat np. w pierwszej kolejności zadania z dofinansowaniem. Zlecenie projektu 

budowalnego należy zleca się z uzyskaniem pozwolenia budowalnego, które ważne jest 3 lata.  

Radny Paweł Redzynia powiedział, że nie podoba mu się to, iż jedna inwestycja jest 

wykonywana kosztem drugiej inwestycji, są to takie kwoty że powinny się znaleźć na obie 

inwestycje. Radny powiedział, że gmina musi mieć projekty, aby móc przystąpić do programów 

i uzyskać dofinansowania.   

 

Przewodniczący rady Radosław Pełka poddał pod głosowanie wniosek radnej Kamili 

Kuźnickiej.  

W głosowaniu – 6 „za”, 7 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie nie 

przyjęła wniosku formalnego radnej Kamili Kuźnickiej.  

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (6 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński, 

Anna Tumińska-Kubasa 

„PRZECIW” (7 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Jan Spałka, 

Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Przemysław Szczech 

„NIEOBECNY” (1 radny) 

Ewa Tyll 

  

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 9 „za”, 2 „przeciw”, 3 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LX/617/2023 w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Rzgów na rok 2023. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (9 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Jan Spałka, 

Przemysław Szczech, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„PRZECIW” (2 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Kordian Skalski  

 „WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (3 radnych) 

Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Jarosław Świerczyński 

„NIEOBECNY” (1 radny) 

Ewa Tyll 

 

Burmistrz na koniec dodał, że w momencie aktualizacji projektu chciałby go wykonać, ale 

niestety w tym roku nie widzi takich możliwości finansowych.  
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Ad.17. 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Anna Czarnocka. 

  

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 7 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LX/618/2023 zmieniającej uchwałę Nr LVI/577/2023 

w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego na 

modernizację dróg powiatowych w 2023 roku. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (7 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Radosław Pełka, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, 

Jarosław Świerczyński, Zbigniew Waprzko 

 „WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Anna Tumińska-Kubasa 

„NIEOBECNYCH” (7 radnych) 

Marek Bartoszewski, Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Paweł Redzynia, Jan Spałka, Ewa 

Tyll, Stanisław Zaborowski 

 

Ad.18. 

Punkt zdjęty z porządku obrad. 

 

Ad.19. 

Przewodniczący rady Radosław Pełka powiedział, że na Starowej Górze jest jeszcze jeden 

problem, który polega na tym, że w momencie równania dróg i dosypania destruktu, ludzi 

zaczyna zalewać i wybijają szamba, ponieważ są równice w wysokościach. 

Wiceprzewodniczący rady Zbigniew Cisowski poinformował, że mieszkaniec ul. Inspektowej 

w Starowej Górze złożył pismo do Burmistrza i Rady w sprawie złej nawierzchni na ul. 

Inspektowej. Ponadto radny złożył wnioski o wyrównanie ulic na Starowej Górze.  

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej powiedział, że ulice na Starowej Górze są 

systematycznie naprawiane oraz w najbliższym czasie pracownicy powrócą do łatania dziur w 

asfalcie.  

Radna Anna Tumińska-Kubasa poprosiła o wykonanie wjazdu na ul. Młyńską oraz zapytała co 

z wnioskiem dotyczącym montażu progów zwalniających na ul. Guzewskiej.   

Przewodniczący rady Radosław Pełka powiedział, że w sprawie progów należy przeprowadzić 

konsultacje społeczne.  

Radny Przemysław Szczech poprosił o wyrównanie traktu Napoleońskiego od Morgów w 

stronę Kalina oraz dokończenie montażu barierek. Radny zapytał kiedy będzie przetarg na 

dowóz dzieci do szkół, ponieważ chciałby aby trasa autobusu została wydłużona o przejazd 

przez Kalinko-Morgi.  

Z-ca Burmistrza Monika Pawlik powiedziała, że przetarg jest w pierwszej połowie roku, a temat 

jest do przeanalizowania. 

Radny Zbigniew Waprzko zapytał jak wygląda sprawa z węglem. 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Magdalena Górska otrzymała informację, że 

zamówiony węgiel właśnie jest transportowany do gminy i wszyscy którzy opłacili węgiel 

otrzymają go w tym tygodniu. 

Radny Paweł Redzynia poprosił o załatanie dziur na ul. Zdrojowej oraz zapytał o ul. 

Ogrodników i współpracę z Ksawerowem.  

Burmistrz powiedział, że temat nadal jest dopracowywany, być może będzie to kolejnym 

punktem sesji nadzwyczajnej.  
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Ad.20. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Radosław Pełka o godz. 12:51 

zamknął obrady LX sesji Rady Miejskiej w Rzgowie.  

 

Dokładny zapis obrad LX sesji znajduje się na stronach: 

- Biuletynu Informacji Publicznej w zakładce Rada Miejska w Rzgowie – zapis obrazu  

i dźwięku z sesji Rady Miejskiej kadencja 2018-2023, rok 2023.  

- www.rzgow.pl w zakładce Sesje Rady Miejskiej On-Line.   

 
 

Protokół sporządziła:     Obradom przewodniczył: 
  

        

http://www.rzgow.pl/

